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Aan het Dagelijks Bestuur 
Prins Alexanderplein 25 

3067 GC Rotterdam 

 

Schriftelijke vragen over opdracht aan SDW 

 

 

  Rotterdam, 18 februari 2013 

 

Geacht dagelijks bestuur, 

 

De deelraad van Prins-Alexander heeft bij de bespreking van de kaderbrief voor 2012 het 

DB verzocht om met voorstellen te komen om het aantal opdrachten van de 

deelgemeente aan SDW te vergroten. Reden was het dreigende aanstaande ontslag van 
83 ID-ers bij SDW. 

SDW verzorgt onder meer toezicht op het strand van Nesselande, in het Alexandrium en 

in de bewaakte fietsenstallingen bij Capelsebrug en het Alexandrium. Ook wijkonderhoud 

in de buitenruimte is uitbesteed aan SDW. Op 19 december informeerde u de deelraad 

over de nieuwe afspraken die met SDW zijn gemaakt. U verstrekt in 2013 ter waarde van 

847.119 euro aan opdrachten. Dat is ongeveer anderhalve ton minder dan het jaar 

daarvoor en dus feitelijk in strijd met de opdracht van de deelraad. Er is daarbij gekozen 
om zoveel mogelijk uren te behouden, maar wel tegen gelijke uurtarieven als voorheen. 

De keuze voor bezuinigen in combinatie met behoud van zoveel mogelijk uren tegen een 

laag uurtarief heeft gevolgen voor de bestaande groep ID-ers én voor de kwaliteit van de 

dienstverlening. Door het wegvallen van de loonkostensubsidie zijn mensen die vanuit de 

ID-regeling hun werk deden duurder geworden en moeten zij ontslagen worden vanwege 

de blijvend lage uurtarieven die de deelgemeente bereid is te betalen. Dat heeft een 
aantal consequenties voor de dienstverlening. 

De ID-ers zijn opgeleid tot toezichthouder en worden per 1 april ontslagen. SDW heeft 

hen al mondjesmaat vervangen. Deze vervanging vindt plaats vanuit een gemixte groep 

nieuwelingen (vanuit de Wajong, mensen vanuit het Goudse project Watch Out, 

vrijwilligers die met behoud van bijstand aan de slag gaan en een klein aantal 

participatiebanen). Op een groep van 16 medewerkers op Alexandrium staan nu 

maximaal twee begeleiders met ervaring. De meeste toezichthouders zijn (nog) niet in 

het bezit van beveiligingscertificaten. 

Er zijn geruchten dat dit niet altijd goed gaat.  

GroenLinks vindt het van groot belang dat de deelgemeente niet alleen goed op de 

centen let, maar vooral ook staat voor kwaliteit en voor eerlijk en goed 

opdrachtgeverschap. Dat betekent dat we een uurtarief zouden moeten betalen dat 

marktconform is en dus niet hoeft te leiden tot de inzet van bijvoorbeeld gedwongen 
vrijwilligers vanuit de bijstand. 
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Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

1. Was het DB zich bewust van de gevolgen van de blijvend lage uurtarieven voor de 

bezetting en voor het ontslag van de bestaande groep ID-ers? Zo ja, waarom 

heeft u dan toch dat besluit genomen? 

2. Bent u ervan op de hoogte met welke mensen en middelen SDW het werk nu 

invult en zo ja, wat is daarover uw opinie? 

3. Hoe kijkt u er tegenaan dat SDW werkzoekenden van buiten Rotterdam moet 

aantrekken om aan de contractverplichtingen te kunnen voldoen, terwijl binnen 

de gemeentelijke grenzen een bestand bestaat van mensen met een grote afstand 

tot de arbeidsmarkt, die door deze lage uurtarieven voor een groot deel vanaf 

1 april op de bank zit? 

4. Hoe kijkt u aan tegen de inzet van verplichte vrijwilligers vanuit de bijstand in het 

licht van werkverdringing? 

5. Bent u het met GroenLinks eens dat de kwaliteit van de dienstverlening boven de 

kwantiteit van de dienstverlening zou moeten gaan? 

6. Bent u bereid om met SDW in overleg te treden over aanpassing van de 

uurtarieven (met gesloten beurzen), waarbij de deelgemeente inzet op minder 
ureninzet tegen een hoger uurtarief? Zo nee, waarom niet?  

Gezien het spoedeisende belang voor de betrokken ID-ers verzoek ik u om uiterlijk vóór 

de volgende deelraadsvergadering (18 maart a.s.) onze vragen te beantwoorden. 

Met vriendelijke groet, 

 

 
Bram de Knegt 

 


